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Dagsorden: 

1. Status økonomi, Dennis. 

2. Status vejbelysning, Poul. 

3. Indsigelser, Jens-Erik. 

4. Status Hjørnegrunden, Dorte. 

5. Forskønnelse af grønne arealer, Jens-Erik. 

6. Spørgeskema om affaldsordninger i Albertslund, Jens-Erik. 

7. Dispensation, rødt tag Storstræde 17, Jens-Erik 

8. Eventuelt. 

Referat: 

0. Til stede hos Dorte var: Dennis, Frederik, Jens-Erik, Dorte, Robert, Henrik og Poul. 

 

1. Foreningen har indestående godt kr. 70.000,-. Økonomien udvikler sig som budgetteret. 23 har 

allerede indbetalt kontingent. To af disse er ikke identificeret. Dennis forsøger sig som detektiv. Det 

blev aftalt at fremover præsenteres både aktiver og passiver i regnskab og statusopgørelse. 

 

2. Landsbyen er et af de første områder vejbelysningen skal skiftes. Planen er at der gås i jorden til 

marts. Der skal holdes møder med kommunen i løbet af efteråret. Når vi er blevet klogere må 

vejlaug og andre tale sammen. Der bliver opsat ’sandkasse’ for stibelysning og pullerter på Gl. 

Landevej sidst på sommeren.  

 

3. Tilbagemelding fra kommunen: Bakkegården, Horsholmgården og Herstedvesterstræde 49 bliver 

behandlet i kommunalbestyrelsen den 22ene juni. Behandling af ansøgningen om hotel i den gamle 

smedje er udskudt på ubestemt tid; for at indhente flere oplysninger. Bestyrelsen har ikke 

modtaget yderligere spørgsmål. 

 

4. Intet nyt om Hjørnegrunden. Vi venter i spænding og forsøger at få et statusmøde i stand inden 

sommerferien. 

 

5. Dennis og Jens-Erik har mødtes med Keld Frandsen. Keld Frandsen havde en række forslag. 

Bestyrelsen går i udvalg og vender tilbage med ønsker efter sommerferien. En gruppe kigger på 

grønningen ved Bakkestræde. En gruppe kigger på grønningen ved bålpladsen. En gruppe kigger på 

vejbump. Fremtidig vedligehold for diverse stier skal også besluttes. Illustration af dette kan findes 

på områdeoversigten, som er vedhæftet dette referat. 

 

6. Bestyrelsen melder overvejende tilfredshed med tømmefrekvens og affaldsordning i almindelighed. 

Der er i øvrigt bestilt ekstra tømning af madaffald hen over sommeren. Jens-Erik holder øje med at 

det sker. 
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7. Bestyrelsen modsætter sig ikke rødt tag på Storstræde 17. Næsten alle omgivende huse har rødt 

tag. Det vil ikke give mening at modsætte sig. 

 

8. Flere er blevet forespurgt fra HOFOR om overdragelse af kloakstikledning. Bestyrelsen har ingen 

holdning til overdragelse af stikledninger overhovedet. Ingen i bestyrelsen ytrede betænkeligheder 

ved overdragelse. 

 

Næste møde bliver den 5/9 kl. 19:30 hos Robert. 

Bestyrelsen gik hjem i god ro og orden. 


